
Proč studovat na Gymnáziu? 

Spoustu lidí říká, že když půjdete na gymnázium, tak si zničíte dětství atd. 

Není to ale pravda. Když jsem se hlásila na gymnázium, tak jsem se právě 

toho bála, ale i teď bych si znovu vybrala sem jít, protože se to i přes učení 

dá zvládnout a není tu toho tolik, protože se spíš snažíme učivo probrat 

dopodrobna. Myslím, že studovat na gymnáziu byla dobrá volba. 
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